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Høringsuttalelse fra Norges Døveforbund vedr. utvidelse av timetallet på 
barnetrinnet 
 
Det vises til høringsbrev av 4. februar i år, og spørsmål 5.7 om timetallet bør økes 
for elever som opplæring i tegnspråk.  
 
Som det står i brevet, er timetallet allerede til dels mye høyere enn for elever som 
har norsk, og også høyere enn for elever som har finsk eller samisk som sine språk. I 
Norges Døveforbund er vi derfor usikre på om det er hensiktsmessig å øke 
timetallet ytterligere. Mange av skolene der det skjer undervisning etter paragraf 
2-6 er sentrale skoler, og det innebærer lang reisevei for mange av elevene.  
 
For oss er innholdet i den tiden som allerede er til disposisjon viktigst å være 
oppmerksom på. Her mener vi det bør gjennomføres en undersøkelse for å 
kvalitetssikre undervisningen som gis etter paragraf 2-6. Lærernes 
tegnspråkferdigheter er ett av områdene vi mener bør undersøkes nærmere. 
 
Blant argumentene som taler for en økning, er at behovet for timer til andre 
aktiviteter fortsatt er stort, og dessuten at leksehjelp er en aktivitet som kan 
inkluderes i det foreslåtte antall timer. Dessuten er det av prinsipielle årsaker 
viktig at også døve elever får ta del i den satsing på skolen som nå skjer med 
timetallsøkning.  
 
Norges Døveforbund ser likevel at dersom man ikke går for en økning, vil døve 
elever fortsatt ha langt flere timer enn hørende, noe som er naturlig ettersom det 
er to språk. Uten at vi har et dogmatisk standpunkt, og ser at det er gode 
argumenter for både økning og status quo, vil vår holdning derfor være at det ikke 
er hensiktsmessig å utvide timetallet ytterligere på nåværende tidspunkt.  
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